

Wallet transfer

Now you can transfer to your e-wallet and convert it to Installment plan.

Terms & Conditions

1. Primary Credit card status should be active.
2. The E-wallet transaction must be with a minimum amount of SAR 1,000 to be converted to an instalment plan.
3. The Customer can choose the instalment plan duration to be 12, 24, or 36 months.
4. To benefit from the installment plan, please fill the lead form in the landing page and our representative will get in touch with you within next 48 hours to complete your request.
5. Monthly flat interest rate from (1.5%), monthly charges will be communicated during the call in case the customer chooses the instalment plan.
6. The bank has the rights to reject any request and the bank's decision is considered final.
7. This is an optional service.

التحويل الى المحفظة الرقمية

الآن بإمكانك التحويل الى محفظتك الرقمية وتحويلها الى أقساط ميسرة.

الشروط والأحكام

1. يجب أن تكون حالة البطاقة الرئيسية نشطة.
2. يجب على العميل إجراء عملية تحويل الى المحفظة الرقمية بحد أدنى 1,000 ريال سعودي باستخدام بطاقة بنك الإمارات دبي الوطني الائتمانية للتمكن من تحويلها إلى خدمة اقساط ميسرة.
3. بإمكان العميل اختيار فترة التقسيط 12، 24، أو 36 شهراً.
4. للاستفادة من خدمة الاقساط الميسرة، يجب تعبئة نموذج الطلب في الصفحة السابقة وسيقوم ممثلنا بالاتصال بك خلال 48 ساعة لإكمال طلبك.
5. هامش الربح الشهري يبدأ من (1.5%)، وسيتم ابلاغكم بالرسوم الشهرية عبر المكالمات في حال طلب الخدمة.
6. يحق للبنك قبول أو رفض أي طلب ويعتبر قرار البنك قرار نهائي.
7. هذه الخدمة اختيارية.